
 

 

Referat frå styremøte 7. februar 2024 

Til stades: 

Ane S. Holm (2024-2025) 

Åsbjørg Hægeland (2023-2024) 
 

Sak 1/24: Etterarbeid etter årsmøtet  
Vi justerte årsplanen noko etter innspel frå årsmøtet. 

Vi drøfta vidare arbeid med varmepumpa. Anders Songe har fått eit pristilbod, og vi oversender dette 

til Magnus Kvalbein for innspel. 

Vi spør også Anders Songe om det er mogleg å ha ein kabel til prosjektor også framme i salen. 

Vi ønsker å invitere speideren til eit møte komande semester. 

 

 

Sak 2/24: Eventuelt 
Vi ser at vaskelista vår er utdatert. Vi ønsker å drøfte ordninga med vasking på neste menighetsmøte. 

 

Ref. Åsbjørg Hægeland 


